

- Møtt opp:** Leder Hugin, Nestleder Emilie Heiberg, Marwa Nader (UTV), Emilie Høybråten Hansen (OLA), Anna Teresa Villar Sundal (kultur og kommunikasjon), Aurora Stetskevitch Møllersen (INTER), Marthe Linnestad Storo (samf.øko), Guttorm Grønli (PSI PROF), Signe Iversen (PSI Å, B, M), Ane Grieg Rlisenæs (samf.geo.), David Johnny Pettersen (Ekstern), Håkon Wraa Måge (STV)
- Forfall:** André Claxton-Berge (sosiologi), Shayan Seifnia
- Sendt til:** Program- og fagutvalg ved SV-fakultetet
Studentutvalget ved SV-fakultetet
- Kopi:** Assisterende fakultetsdirektør, Studentparlamentet (SP), SVFF

Referat fra Studentutvalgsmøte - studieåret 2021/2022

- Møtedag:** 24. okt. 2022
Møtetid: 16:15-18:00
Sted: Harriet Holters Hus – Seminarrom 140
-

Konstitueringssaker

Sak nr. 1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte

Godkjenning av innkalling og referat enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak nr. 2 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder

- **Leder orienterer:** Har hatt møte med andre fakultetet, kommer tilbake til i punkt seks. Fortsetter arbeidet med finansiering av FU/PU, og at finansieringen skal være mer forutsigbar.
- **Nestleder:** Vært på møte angående arbeidslivsdagene.

Sak nr. 3 Orientering fra FU/PU

- **Samf.geo:** Har hatt ulike evenster. Arrangert lillefika, lunsj, studentpils og internfest. Har søkt om støtte. Avsluttet case om språkvansker i et emne.
- **OLA:** Jobbet med interne og sosiale arrangementer, frokostseminar og arbeidslivsrelevans. Har laget spørreskjema med mulighet for å sende saker til SVSU. Har hatt møte med forelesere om tilbakemeldinger.

- **Samf.øko:** Har ikke hatt møte, men har avisfrokost. Ønsker å formidle til andre FU/PU at det er avisfrokost hvor professorer eller eksterne leser avisen. Har hatt flere bedriftspresentasjoner. Jobber med revisjon av mikrofag.
- **Kul.kom:** Avholder studentpils, quiz, og div. andre arrangementer.
- **PSI (Å, B, M):** Har sak om klagetid på eksamen og tilrettelegging som kommer i egen sak senere.
- **PSI (prof):** Har fagutvalgsmøte på onsdag.
- **INTER:** Jobber med Halloweenforberedelser. Faggruppa planlegger faglig arrangement. Har valgt destinasjon for studietur.
- **Utviklingsstudier:** Arrangert karaoke og kakekos, skal arrangere hyttetur, studietur osv. Skal arrangere eksamenshjelp rettet mot førsteåret.
- **STV:** Skal arrangere aktualitetssymposiet og har holdt kakedag.
- **Offad:** Har hatt vaffeldag med studentene og skal planlegge flere sosiale arrangementer.

Sak nr. 4 **Orientering fra SVSUs verv**

- **Arbeidslivskomiteen:** Har hatt et møte. Planlagt spørreundersøkelse. Begynner arbeidet med å finne folk til arrangement. Ønsker å satse mer på markedsføring og jobbe tett med Barbro.
 - **UTV:** Har satt datoer og lagt planer. Ønsker å tydeliggjøre hvem som skal arrangere hva.
 - **Leder:** Det skal helst kun sende spørreundersøkelse til noen, ikke til alle. F.eks. sende til FU/PU.
- **Arrangementskomiteen:** Venter på budsjettsavklaring. Ønsker fire stands.
 - **Leder:** Det skal helst være under 4 000,-.
 - **Økonomi:** Det sto 5 000,- på arrangementer i fjor.
 - **Arrangementsansvarlig:** Ønsker å få frem QR-koden.
 - **PSI (Å, B, M):** Ønsker å printe ut pamfletter med QR-kode man kan få med på stand.
- **Digitalkomiteen:** Intet å redegjøre
- **Økonomi:** Kontoen er stengt. Har tilgang til dokument om endringsforslag.
 - **PSI (prof):** Bør vi bruke opp budsjettet?
 - **Leder:** Vi har hatt overskudd før uten at det har vært problem. Ønsker at resten brukes på honorering slik at vi ikke har overskudd.
 - **PSI (prof):** Kommer med forslag til budsjett.
 - **UTV:** Kan vi ha noe alternativ til pamfletter slik at folk vil ha det med seg?
- **Kontoransvarlig:** Er noen ledige neste uke til bokklipping? Er det mulig å spandere pizza på de som skal klippe? Helst onsdag kveld, men kan være annen dag hvis det passer bedre. Tidspunkt avtales på FB. Har satt opp kontorvaktlister.
 - **Leder:** Bytt kontorvakter internt. Husk å ha muligheten til å registrere.
 - **Økonomi:** Kontorvaktene er lønnet, det skal også være mulig å ta ekstra vakter.

- **Nestleder:** Vil du at vi skal fylle inn selv, eller skal vi sende inn til deg.
- **UTV:** Skal tenke på det til neste gang.
- **Leder:** Mulig at kontorvaktene svare på E-post og derfor må kanskje alle ha tilgang til SVSU-mail.

Sak nr. 5 **Orientering fra SP**

- **Eksternt medlem orienterer om SP:** Tatt opp standardisering av informasjon. Vanskelig å oppsummere alt.
 - **Nestleder:** Hadde de noen forslag til tiltak om standardisering?
 - **Ekstern:** Nei, men det er noe som jobbes med.

Diskusjons- og vedtakssaker

Sak nr. 6 **Tilretteleggingsaken ved Signe**

- **Signe orienterer:** Ønsker å ha kontakt med SV-info om hvilke tilretteleggingsmuligheter vi har. Ønsker å lage spørreundersøkelse for å sjekke hvilke tilrettelegginger man har tilgjengelig, hva man mottar og hva man savner. Enten kan vi sende en samlet for hele SV, eller så kan man spørre separat på hvert institutt og så etterpå samle og presentere for SV-info.
 - **Leder:** Vet du hvor stor andel som mottar tilrettelegging?
 - **PSI (Å, B, M):** Det sa de ikke.
 - **Leder:** Har dere en mistanke om noe som ikke fungerer?
 - **PSI (Å, B, M):** Vi gjør dette for å være proaktiv.
 - **Leder:** Det er utfordringer med bruk av spørreundersøkelser. Mange svarer ikke. Har vi noen alternativer til spørreundersøkelser?
 - **PSI (Å, B, M):** Vi kan ev. ha mer dialog med SV-info.
 - **INTER:** Kan være personvernshensyn med å samle mailadresser.
 - **Samf.øko.:** Kan man sette sammen representativt utvalg i stedet for spørreundersøkelser?
 - **PSI (Å, B, M):** Godt poeng, men kan være vanskelig i praksis. Hvis det ikke er praktisk gjennomførbart kan vi tenke på andre måter.
 - **Leder:** Det er blitt gjort en intern revisjon av tilrettelegging på fakultetet. Skal undersøke om denne kan deles.
 - **Samf.geo.:** Første steg bør være å samle inn mer informasjon. Kan se hvor mange som får tilrettelegge i dag. Spørreundersøkelse kan være vanskelig.
 - **Nestleder:** Vi bør ha tilgang til noen tall om hvor mange som søker tilrettelegging.
 - **PSI (Å, B, M):** Det er viktig at de som mottar tilrettelegging får spørreundersøkelsen selv om de ikke utgjør veldig mange.
 - **UTV:** Skal vi forsøke å finne tiltak?
 - **PSI (Å, B, M):** Tenker vårt hovedansvar er å belyse overfor fakultetet.
 - **INTER:** Det er viktig å få tilbakemeldinger på kvalitet. Viktig at det ikke bare er tiltak, men at det er gode tiltak.

- **PSI (Å, B, M):** Hvis det ikke er en konstruktiv sak (spørreundersøkelsen) kan vi holde det til PSI. Men jeg kan også skrive en generell mail man kan sende til alle instituttene.
- **UTV:** Det kan være en litt for stor sak for oss å løse i år.
- **PSI (Å, B, M):** Saken kan følges opp etter i år også. Intensjonen er å ta et ansvar for at studenter blir hørt, og hvis det ikke gjøres noe med av fakultet skal vi følge det opp. Forslaget er å oppsøke info på SV-info, så sende ut spørreundersøkelse som stenges i januar, før vi ser på dataene og presenterer det for SV-info.
- **Samf.øko:** Siden det gjøres instituttvis foreslås det å ta det med til FU/PU før vi bestemmer noe.
- **Leder:** Kan vi stemme over om vi skal gjøre det fakultetsvis eller instituttnivå?
- **STV:** Er det mulig å flytte avstemningen til neste møte?
- **PSI (Å, B, M):** Kan lage forslag vi kan stemme over neste gang.
- **UTV:** Hva er det vi vil finne ut av?
- **PSI (Å, B, M):** Hvordan fungerer dette i praksis for de som mottar det. Ønsker å konkretisere mer på selve spørreundersøkelsen.
- **PSI (prof):** Ønsker å høre studentene, og belyse om det er et problem.
- **Leder:** Er det mulig å gjøre det mer kvalitativt? Finne et par som er misfornøyd og følge dem? Legge ut på info.skjerm?
- **PSI (Å, B, M):** Ønsker å gå bredere for å treffe fler.
- **Samf.geo.:** Kan man legge ut på FB-side?
- **PSI (Å, B, M):** Det varierer fra institutt til institutt men det er ikke en tilgjengelig kanal på PSI.
- **Leder:** Det er en sak vi har bestemt vi skal se på, men hvilken form det er ikke bestemt. Hadde det vært mulig å bruke PSI som en test for å sjekke om det siden skal gjøre på hele fakultetet.
- **PSI (Å, B, M):** Det er et godt forslag.
- **Leder:** Det utsettes en måned for å bruke PSI som en test. Det er litt tregt, men det er den tryggeste måten å gjøre det på.

Sak nr. 7 Læringsanalyse
Saken utsettes til senere tidspunkt.

Sak nr. 8 Si ifra systemet oppsummering ved Emilie og Signe

- **PSI (Å, B, M) orienterer:** Det har vært møte om si ifra systemet og det har blitt tatt kontakt med de andre fakultetene. Vi har også hatt en plakat med kontaktinfo til oss slik at man kan ta kontakt.
 - **Nestleder:** Det var allerede planlagt ny kampanje fra Si ifra.
 - **PSI (Å, B, M):** Av bla. kapasitetshensyn skal vi ikke være et varslingsorgan. Derfor er det ønske om å link til Si ifra på vår nettside.
 - **Leder:** Har hatt møte med andre fakulteter. Vi ønsker mer tilbakemeldinger fra studenter. Vi har sett på det, det (si ifra-saken) er ikke noe vi ønsker å se mer på.

Annet

Sak nr. 9 Eventuelt

- A) **Leder:** Kan vi bytte til å ha møter på partallsuker fordi noen representanter jobber oddetallsuker?
STV: Jeg jobber motsatt så jeg kan bare oddetallsuker.

- B) **UTV orienterer:** Savner drikkefontener. Hvis det er mulig å få til er det bra!
Leder: Da ser vi på det. Vi kan sende en epost som vi kan jobbe mer med hvis vi får et nei.

- C) **UTV orienterer:** Ønsker å få oppdatert nettsiden og tilgang til Vipps.
Leder: Kan sekretær og UTV være litt ansvarlige for nettsiden?
PSI (Å, B, M): Det er ønske om å gjøre mer for å forbedre den ikke bare oppgradere den.
UTV: Fint om sekretær får mer ansvar fordi saksdokumenter skal lastes opp.
Leder: Kan legge til STV, UTV og PSI (Å, B, M) i tilgang til nettsiden vår.

- D) **PSI (prof):** Er det gitt informasjon om at skapene klippes dersom man ikke betales?
UTV: Det er hengt opp lapper, det skal henges opp på PSI også. Samtidig som vi klipper skal vi ta vekk gamle advarselskilt. Ønsker at man neste gang ikke henger opp lapper på hvert enkelt skap, men heller et par tydelige lapper.
Leder: Fint om vi får egen skjerm hvor vi f.eks. kan varsle om skapklipp.
PSI (prof): Det står noen feil opplysninger om bokskapene på PSI på UiOs egne nettsider.
Leder: Fint om du når du endrer nettsiden samtidig sender mail til SV-info om å endre informasjon på nettsiden.
UTV: Det må ryddes fra lageret vårt, U1 må også fjerne panten sin.
Leder: Vi må finne ut hva vi gjør med bøkene som ikke ble hentet fra i fjor. Helst bør det gjøres før vi klipper skapene.
PSI (prof): Fint om advarselslappene henges opp i god nok tid før klippingen.
PSI (Å, B, M): Det er feil informasjon ute om PSI-bokskap, fint om vi utsetter klipping på PSI.



- E) Leder:** Alle portettene publiseres går det greit for alle sammen?
PSI (Å, B, M): Ønsker også å lage introduksjoner på instagram til alle SVSU-medlemmer.
- F) UTV:** Hvordan engasjere saker fra PU/FU og fra studenter?
INTER: Gi veldig mye informasjon så vil man engasjere seg.
PSI (Å, B, M): Info-hour har fungert godt hos oss.
Ekstern: Hvis man snakker med folk er det lettere å få tilbakemelding enn gjennom FB o.l.
PSI (Å, B, M): Fint om vi kommuniserer hvem vi er og bruker SOME mer.
Leder: Foreslår å bruke studiestarten i januar som pilot for kommunikasjonen vi ønsker å gi i studiestart om SVSU.

Møtet er hevet 17:59

24. okt. 2022

Beste hilsen

Hugin Dyre Jacobsen

Leder for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet

Håkon Wraa Måge

Sekretær for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet